
Jaarverslag 1948-49. 
 

Het Jaarverslag 48-49 kan ditmaal kort zijn. De winter is zoo kort en zoo zacht 
geweest dat er van rijden eigenlijk geen sprake kon zijn. Slechts enkele clubs welke 
een baan op ondiep water beschikbaar hadden, konden een rijderij houden. 
 
Onze ijsclub heeft ook éénmaal een hardrijderij uitgeschreven, doch op de dag dat 
het zou wezen, dooide het zoo sterk, dat er van doorgaan geen sprake kon zijn. 
 
Zulke winters hebben hun voor en tegens. Voor de kas is het gewoonlijk een goed 
jaar, omdat de uitgaven gering zijn en de inkomsten vrijwel gelijk blijven. 
Voor de IJsclub zelve is het veelal niet voordeelig daar het ledental dan bijna altijd 
achteruitgaat, terwijl bij een winter met veel ijs, dit ledental bijna steeds groeit. Bij 
onze ijsclub is dit laatste ook het geval. Het aantal leden zakt gestadig. 
 
In de Bond van IJsclubs in Friesland waarbij ook onze IJsclub aangesloten is, is een 
belangrijke verandering gekomen. De Bond van IJsclubs in Friesland is n.l. als lid 
toegetreden van de Koninklijke Nederlandsche Schaatsenrijders bond, kortweg 
K.N.S.B. en heet nu Gewest Friesland van de K.N.S.B. 
 
Dit heeft enkele vereenigingen doen besluiten (o.a. de Knijpster IJsclub bij joun 
ûfoun) voor hun lidmaatschap bij bovengenoemde bond te bedanken. 
Deze vereeniging heeft in september j.l. een vergadering uitgeschreven, waarbij de 
ijsclubs uit de omliggende dorpen waren uitgenoodigd deze vergadering bij te wonen. 
Aan deze uitnoodiging hadden 20 vereenigingen gehoor gegeven. Ook onze IJsclub 
heeft afgevaardigden heengezonden. 
In deze vergadering werden de statuten besproken welke door de K.N.S.B. was 
uitgegeven. Hierin kwamen verschillende artikels voor zooals het verplicht stellen van 
startkaarten voor rijders en rijdsters van 1.00 en 1.50 en afdragen van een zeker 
percentage van de brutoinkomsten van hardrijderijen. Ook was men van meening dat 
de bedoeling voorzat om op den duur het rijden om geldprijzen af te schaffen. In 
deze vergadering werd dan ook een motie aangenomen, welke naar het 
Hoofdbestuur is opgezonden en aan alle ijsclubs in Friesland is bekend gemaakt en 
door de pers is overgenomen. 
 
Op de agemeene vergadering op 12 sept. Te Leeuwarden is ook wel n otitie van 
deze motie genomen, omdat in haar verslag is geantwoord, dat de Bond van IJsclubs 
ook als Gewest Friesland van de K.N.S.B. baas blijft in eigen huis en nooit zal 
toestaan, dat het rijden om geldprijzen afgeschaft zal worden. Ook de prijs der 
startkaarten valt mee; deze is vastgesteld op 10 cent per stuks en zullen bij de 
penningmeester der ijsclubs verkrijgbaar zijn. 
Deze startkaarten zijn voorzien van een nummer, hetwelk op de naam van de rijder 
of rijdster komt te staan en moet worden opgegeven aan de Secr. van de Bond van 
IJsclubs in Friesland. 
 
Tot zoover het jaarverslag over dit seizoen. Laten we hoopen dat het Winterseizoen 
dat voor de boeg ligt voor de IJsclubs, wat meer actie mag brengen dan het vorige, 
doch dat Koning Winter het niet al te bar zal maken! 
 
      De secretaris    
                                                                          F. Dijkstra 
 


